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Concept notulen Bronhoudersoverleg         
Datum: 24 januari 2023   
Tijd:  15.00– 17.00  
Online via: MS Teams 
 
Deelnemers: 
 

Heidi van der Vloet (vz) Voorzitter BO / gemeenten Aanwezig 

Hans Elsinga (vice vz) Rijksvastgoedbedrijf (Defensie) Aanwezig  

Vincent Janssen Rijkswaterstaat  Aanwezig 

Roelof Boekhold ProRail Aanwezig 

Roelof van der Wal IPO Vanaf 16:00 aanwezig 

Janneke de Zwaan  VNG Aanwezig 

Bert Huis RVO Aanwezig 

Nicole de Keijzer UvW Afwezig 

Myrthe Damen Landelijk secretariaat SVB-BGT Aanwezig 

Edwin van Naarden SVB-BGT Aanwezig 
 

 
  

1) Opening en mededelingen        Heidi 

Nicole is afwezig. Roelof sluit om 16:00 aan.  

 

Heidi geeft aan dat de opdracht voor het Secretariaat SVB-BGT weer verstrekt is voor de 

komende twee jaar. 

 

Myrthe deelt namens Nicole dat Katja gaat zich op digitale dienstverlening richten en Nicole 
op geo-informatie. Nicole zal dus het vaste gezicht voor het SVB-BGT blijven. Indien mogelijk 
zal Katja Nicole vervangen, dus goed dat het BO kennis met haar heeft gemaakt. Verder zijn 
op 15 maart de waterschapsverkiezingen. Nicole hoopt dat Jos Verdoold terugkeert in het 
dagelijks bestuur van HHSK en dus voorzitter van het bestuurlijk overleg kan blijven.  

  
 

2) Verslagen          Heidi 

a) Conceptnotulen BO vergadering 22112022 (bijlage 1) 

Katja Been was aanwezig bij het vorige BO. Dit moet aangepast worden in de notulen. 

Daarna zijn ze definitief.  

b) Conceptnotulen Bestuursoverleg 17112022 (bijlage 2) tkg 

Deze bijlage was leeg dus de concept notulen worden nogmaals rondgestuurd. Actiepunt 71 

@Secretariaat.  

Tkg: laatste OOB was 3.11.2022, notulen waren reeds gedeeld. Eerstvolgende OOB is 

7.2.2023 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/ap/t-59584e83/?url=https%3A%2F%2Fteams.microsoft.com%2Fl%2Fmeetup-join%2F19%253ameeting_YWNhMzcxNjEtYzRjNy00ODkxLWE3ZjEtMmYzYWNkNDgzMzdk%2540thread.v2%2F0%3Fcontext%3D%257b%2522Tid%2522%253a%25226ef029ab-3fd7-4d98-9b0e-d1f5fedea6d1%2522%252c%2522Oid%2522%253a%25226ef6b3fe-bf62-4dde-85a8-261ce48691d3%2522%257d&data=05%7C01%7CMyrthe.Damen%40vng.nl%7C206fa3d0f93f437cb3f308dabc07a9a7%7C6ef029ab3fd74d989b0ed1f5fedea6d1%7C1%7C0%7C638029038347520135%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=36H5ojdPDEY0a279mJX0Uj2v1zOiM9PBzYS2LS%2FhFrI%3D&reserved=0
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3) Actielijst BO versie 25 oktober        Hans 

a) Nalopen van voortgang acties (bijlage 3, Actielijst)  

b) Terugkoppeling actiepunt 57:        Janneke  

(Bijlage 4, BGT bronhoudersgebieden m2 en aantal objecten) 

Hans van der Meij heeft deze tabel gemaakt.   

Roelof geeft aan dat de aantallen in de tabel dit jaar iets zullen veranderen vanwege 

veranderende bronhoudersgrenzen bij ProRail. Verder is het goed en informatief. De 

aantallen worden ook vermeld in het bestuursverslag 2022. 

4) Financiën en bestuursverslag 

a) Concept financieel jaaroverzicht 2022   

Edwin bespreekt de financiële rapportage tot en met december 2022. Ten opzichte van de 

begroting zijn er geen grote afwijkingen. We hebben de service kosten van het oude pand 

teruggekregen en er is wat geld van de belasting terug gekregen. De BGT contactdagen 

zaten niet in de 2022 begroting. Dat is een afwijking. Verder zijn de uitgaven conform de 

begroting gerealiseerd. 

De aandelenportefeuille die SVB-BGT heeft overgenomen met de ‘erfenis’ van Stichting 

GBKN is onverhandelbaar zolang er geen uitspraak is in de hoger beroepszaak rond de 

Madoff affaire. Deze aandelen staan voor €0,- op de begroting.  

 

(bijlage 5 ‘2022-12 Financiële rapportage versie 0.3’)   Edwin 

 

b) Concept bestuursverslag 2022  

 

Op bladzijde 19 lijken de verkeerde jaartallen genoemd. Heidi zal hier naar kijken. Verder 

moet op pagina 3 in het kader een kleine aanpassing gemaakt worden.  

 

Edwin merkt op dat hij geen toegang heeft tot documenten op de VNG-teams omgeving. Er 

zijn nu twee gescheiden omgevingen waarin documenten worden opgeslagen: de 

Sharepoint omgeving van SVB-BGT en de Teams omgeving van VNG. Het secretariaat, Edwin 

en Heidi zullen een afspraak maken over hoe de verschillende MS Teams omgevingen in te 

regelen. Actiepunt 72 @Secretariaat, Heidi, Edwin. 
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Als BO leden nog input willen leveren op het concept bestuursverslag kan dat binnen twee 

weken.  

(bijlage 6 ‘2022 SVB-BGT Jaarrekening versie 0.3’)   Heidi 

 

5) Stichting SVB-BGT 

a) Uitgevoerde acties naar aanleiding van bestuursvergadering   Heidi 

Tijdens de bestuursvergadering op 17 november 2022 is de huidige bestuursvorm en het 

mogelijk afbouwen van de Stichting besproken. Destijds heeft het BO aangegeven dat daar 

geen aanleiding toe is. De aanwezige bestuurders waren het daar mee eens. John Verheijen 

leek de enige bestuurder die neeg naar het opheffen van het bestuur in de huidige vorm. 

Bestuursleden willen hun eigen achterban blijven vertegenwoordigen in het bestuur. Jos 

Verdoold heeft contact gehad met John en uit dat contact bleek dat John een minder sterke 

mening had over het opheffen van het bestuur dan hoe het initieel leek.  

 

Verlichting van de administratieve en financiële taken van het bestuur: momenteel zijn de 

financiële zaken goed geregeld en hoeft het bestuur daar weinig aan te doen. Edwin en 

Heidi hebben gekeken of dit nog anders geregeld kan worden maar daar hoeft nu niets aan 

gedaan te worden.  

Janneke geeft aan dat het belangrijk is dat John Verheijen begrijpt dat de samenwerking 

juist zo belangrijk is en dat daarom het bestuur nuttig blijft.  

 

John had gesuggereerd dat het Kadaster wellicht een partij zou kunnen zijn om taken over 

te nemen. Janneke geeft aan dat dat haar niet de juiste partij lijkt om dit te doen, in het 

kader van de verantwoordelijkheid die bronhouders hebben voor de BGT.  

 

De vorm van de Stichting en het bestuur zal jaarlijks opnieuw besproken worden.  

 

b) Vragenlijst doorontwikkeling BGT bronhouders     Vincent 

Rondje langs alle bronhouders, hoe loopt de inventarisatie   Allen 

 

Vincent geeft aan dat de vragenlijst is uitgezet. Het is de bedoeling dat ze de antwoorden 

eind februari ontvangen en ze begin maart te verwerken. De bronhouders kunnen de 
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ingevulde vragenlijsten naar het Secretariaat sturen waar ze verzameld en onder elkaar 

gezet zullen worden.  

 

Janneke geeft aan dat VNG de vragenlijst heeft omgezet in een enquête. Deze enquête is 

vandaag uitgezet. De deadline zal niet gehaald worden omdat de aantallen van invullen bij 

de gemeenten wat hoger ligt.  

 

Roelof Boekhold geeft aan dat het bij hun goed gaat met de vragenlijst.  

 

Bert geeft aan dat ze de vragen behandeld hebben. Marjan Bakker kijkt er nog naar en 

daarna zullen ze ingestuurd worden.  

 

Hans geeft aan dat de vragen bij defensie beantwoord zijn. Hij zal ze naar het secretariaat 

sturen.  

 

Roelof geeft aan dat hij op 18 februari de vragenlijst zal invullen met de provincies. 

 

De werkgroep die deze vragenlijst heeft samengesteld komt begin maart samen om de 

antwoorden te evalueren.  Actie 73 @Vincent, Bert, Janneke, Roelof Boekhold 

Het secretariaat verzamelt de reacties en zet ze samen in een document, gegroepeerd per 

vraag, en deelt met de werkgroep. Er wordt afgesproken dat als dit lastig is, omdat 

bronhouders bijvoorbeeld heel erg hun eigen invulling hebben gegeven aan de vragenlijst, 

dit niet hoeft.  

6) ICT  

a) Stand van zaken SVB2BGT       Roelof  

 

Roelof van der Wal geeft een update over SVB2BGT. Momenteel is 53% van wat gebouwd 

moet worden al gebouwd. Daardoor wordt de deadline van 30 juli krap. 

Er is vraag naar filmpjes en handleidingen over de stappen van de overstap naar SVB2BGT. 

Het is nog niet duidelijk wat het Kadaster hiermee gaat doen, omdat de omgeving mogelijk 

voor zichzelf spreekt. 
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Janneke geeft aan dat de hulp die geboden wordt bij de overstap (EHBO) niet mag leiden 

onder de tijdsdruk. Roelof geeft aan dat deze EHBO er in ieder geval komt ondanks 

tijdsdruk. Heidi geeft ook aan dat er in ieder geval een handleiding moet komen. 

 

De storing in de LV: Er is een analyse gedaan naar welke bronhouders getroffen zijn. Er is 

nu een systematiek om de goedgekeurde mutaties alsnog ongedaan te maken. Dit is nu 

met een paar bronhouders getest en zal ook met de andere getroffen bronhouders gedaan 

worden. 

Janneke geeft aan dat door de manier waarop gecommuniceerd is er onduidelijkheid is 

ontstaan. Wellicht had dit voorkomen kunnen worden als er breder gecommuniceerd was. 

Roelof geeft aan dat het Kadaster specifiek heeft aangegeven waar het probleem zat zodat 

bronhouders hun werk konden doorzetten en om het probleem heen konden werken. Ook 

zijn softwareleveranciers terughoudend in het communiceren van fouten, omdat dat vaak 

veel onrust en vragen oplevert bij  bronhouders waar geen problemen zijn. Deze belangen 

zijn ook meegenomen in de beslissing over het communiceren.   

 

Heidi geeft aan dat in de toekomst een duidelijk tijdpad behulpzaam zou zijn in dit soort 

situaties.  

 

7) Kwaliteitsmanagement         Janneke

 Bijlage “202301 SVB-BGT kwaliteit” (bijlage 7)  

 

De stand van zaken is bijgevoegd als bijlage. De laatste cijfers zijn beschikbaar maar laten 

geen grote fluctuaties zien. De prioriteiten voor 2023 zijn BAG-BGT verschillen en er wordt 

gefocust op het komen tot structurele oplossingen. Op dit punt werken we samen met 

kwaliteitsmanagement BAG. Dit doet het Kadaster.   

 

Verder geeft Janneke aan dat de SVB-BGT website is geüpdatet. Bij het Kadaster is de 

Tableau rapportage herschikt en is het verschil tussen eisen en signalen nu duidelijker.  

 

BZK is bezig met nieuwe managementrapportages, hier horen we binnenkort meer over.  

 

Janneke geeft aan dat ze tijdens het volgende BO de ENSIA vragenlijst wil bespreken.  
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Bert geeft aan dat RVO een uitdaging heeft om nieuwe bufferstroken te maken rond sloten 

die onderdeel uitmaken van de Kaderrichtlijn Water i.v.m. de derogatieregeling. Omdat het 

datamodel van de BGT vrijheidsgraden heeft bij het intekenen van watervoerende en niet-

watervoerende sloten, is het heel lastig om dat op een uniforme manier te doen.  

Verschillende bronhouders tekenen sloten op verschillende manieren in.   

Dit is niet zozeer een kwaliteitsprobleem als wel een gebruikerswens: een afstemming van 

het BGT- informatiemodel op de Kaderrichtlijn Water.    

  

8) Regionale samenwerking  

a) Bijeenkomst samenroepers/aanspreekpunten 2023   Vincent/Bert 

Regio_presentatie BGT 20230110 (bijlage 8).  

Deze bijlage wordt rondgestuurd  aan de regionale samenroepers en aanspreekpunten, als 

basispresentatie voor de eigen bijeenkomsten Aanpassingen: Myrthe doet het Secretariaat 

en is niet de secretaris(dat is een bestuursfunctie). Procesplaat vervangen door nieuwste 

versie. Actiepunt 74 @Secretariaat.  

 

Er wordt gewerkt aan de planning en inhoud van de online bijeenkomst samenroepers / 

aanspreekpunten. Actiepunt 75 @Vincent en Bert.  

 

9) Communicatie / Secretariële zaken 

a) Website en Nieuwsbrief (bijlage 9 Statistieken Website SVB-BGT)  Myrthe 

Myrthe deelt de statistieken. Ze worden bekeken, er zijn nu geen vervolgacties. De 

bezoekerscijfers komen in het bestuursverslag.  Er zal nu niets mee gedaan worden.  

 

b) Jaarkalender SVB-BGT 2023 (bijlage 10)      Heidi 

Janneke is niet beschikbaar op 25 april.   

De BAG Agendaoverleg met BGT BG worden ter informatie aan de jaarkalender toegevoegd. 

Actie 76 @Secretariaat. 

Mogelijk komt er nog een extra overlegstructuur rond het GI-beraad. Janneke meldt terug 

als daar meer duidelijkheid over is. 

 

c) Verzoek van RWS (en in 2022 ook RVO) adressenlijst   Vincent/Myrthe 
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Vincent geeft aan dat RWS vaak contact wil hebben met andere overheidsinstanties. Het 

zou handig zijn om hier lijsten van te hebben. Zodat ze weten wie ze kunnen benaderen. 

Email adres zou genoeg zijn.  

 

Het secretariaat kan in het kader van AVG deze gegevens niet zomaar delen. De huidige 

werkwijze is dat secretariaat SVB-BGT bulk mailingen doet en indien er individueel verzoek 

van een bronhouder binnen komt voor het doorgeven van contactgegevens dan doet 

secretariaat dit. Het voordeel van deze werkwijze is dat dan altijd de meest actuele 

contactgegevens worden gebruikt. Voor een Bronhouder is het niet prettig als hij wijziging 

van contactgegevens doorgeeft, maar in de keten gebruikt wordt gemaakt van verouderde 

kopie bestand.   

 

Heidi geeft aan dat dit nog uitgezocht kan worden of er een tussenweg mogelijk is. Het 

delen van bedrijfsvertrouwelijke mailadressen met doelbinding zou niet zo ingewikkeld 

moeten zijn. 

 

 Er wordt afgesproken dat voorlopig de huidige werkwijze gehanteerd wordt:  

• Bij grote mailings verzorgt het secretariaat die, in overleg met de bronhouder die de 

mailing wil verzenden 

• Bij kleine mailings (één of enkele bronhouders): de bronhouder vraagt de 

mailadressen op bij het secretariaat.  

 

10) Rondvraag en sluiting         Heidi  

 

Roelof van der Wal geeft aan dat er voor de provincies nog geen bestuurlijke 

vertegenwoordiger is gevonden. Roelof heeft hier aandacht aan besteed maar dat heeft 

nog niets opgeleverd. Verder zal Jos Verdoold dit regelen.  

 

Bert geeft aan dat hij subsidie aanvragen binnen een jaar moet afhandelen. De 

actualiteitstermijn SVB-BGT is 18 maanden. Hierdoor kan het zijn dat ze nadien nog terug 

moeten komen op beslissingen. Bert gaat een onderzoek doen om die actualiteitsinterval te 
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verkleinen. Misschien zal hier een klankbordgroep uit voort komen. Het BO wil hiervan op 

de hoogte gehouden worden.  

 

Hans heeft via de email een video gedeeld over de doorontwikkelingen van de 

basisregistraties naar een federatief datastelsel. Hij vraagt of BO-leden hier meer van 

weten. Janneke geeft een korte toelichting hierop.  

 

In het BO in maart bekijken we of er iemand uitgenodigd wordt om meer uit te leggen over 

het federatieve datastelsel.  


